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Het eigen dorpsarchief met de geschiedenis van een dorp online, op één website. Daar 

zijn ze in verschillende dorpen in Fryslân mee bezig, maar in Easterein zijn ze al ver met 

het digitale dorpsarchief. 

"Ieder dorp heeft natuurlijk een rijke historie. Easterein ook", zegt Berend Santema als 

voorzitter van het dorpsbelang. Die geschiedenis is nu terug te vinden op een eigen website. 

"Er is veel vastgelegd door een aantal mensen. Dat is allemaal bewaard gebleven. Het ligt nu 

in kelders, in boeken en weet ik wat. Door het digitaal te maken, open je het voor de mensen 

van tegenwoordig. Dat kunnen we nu aan de hele wereld laten zien." 

Easterein heeft nu een dorpsarchief op internet 

Het dorpsarchief is samengesteld door Bauke Folkertsma van DeeENaa. Hij heeft zich al 

eerder gericht op dorpscanons, die belangrijke historische gebeurtenissen van een dorp laten 

zien. "Dit is een beetje de bekroning van mijn werk. Er zit veel vrije tijd in. Dat doe je omdat 

je het gevoel hebt dat dit nog ontbreekt op het internet. Foto's op bijvoorbeeld sociale media 

zijn zomaar weer weg." 

https://easterein.argyf.nl/


Niet alles kan zomaar online gezet worden, geeft Folkertsma aan: "Door copyrights en 

auteursrechten bijvoorbeeld. Het is allemaal ingebouwd in het systeem. Als een dorp z'n werk 

goed doet, is het bijna onmogelijk om een foto zonder de juiste rechten naar buiten te 

brengen. " 
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Een groot deel van het materiaal stond voorlopig bij het 'historisch geweten' van het dorp in 

huis, de 80-jarige Jan Hiemstra. 

Hij steekt veel tijd in het digitaliseren van alles: "Ik vind het heel belangrijk dat mensen 

overal kunnen zien wat hier gebeurde. Dat ze terug kunnen grijpen op waar ze vandaan 

komen. Het digitaliseren is mooi omdat je er makkelijk iets aan kunt toevoegen. Mensen 

kunnen zelf met verhalen komen." 

Voor en van het hele dorp 

Volgens bewoner Jetske Santema is het meer dan een enthousiast clubje mensen dat aan het 

archief werkt: "Je ziet gewoon dat veel mensen uit het dorp met materiaal komen. 

Verenigingen die oude foto's en archieven aanleveren, foto's van oude huizen, boerderijen, 

molens. Zo komen we aan ons materiaal." 

Ook de recente historie krijgt een plaats op de website, zegt Jetske Santema: "De 

oudejaarsstunten van de afgelopen 25 jaar staan er bijvoorbeeld ook op. Wij willen de 

jongeren erbij betrekken. Ook de nieuwe huizen komen er op, met de bewoners die er in 

hebben gewoond. We maken het zo compleet mogelijk." 

 


